
 HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll Medlemsmöte 2023-08-23 
Plats: Klubbstugan 
Tid: 19.00 
Närvarande: 26 medlemmar 
 
§42 Mötets öppnande 
  Ordförande Marie Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§43 Kallelse 
  Kallelsens utlysning godkändes. 
 
§44 Fastställande av röstlängd 
  Beslöts avvakta med genomgång av röstlängden tills behov föreligger. 
 
§45 Val av justeringsmän/rösträknare 
  Valdes Gabriella Bragée och Bodil Arvidsson 
 
§46 Dagordningen 
  Godkändes  
 
§47 Ekonomisk rapport 
  Tillgångarna för dagen är      555.912 kr 
  Klubbkonto  46.093  kr 
  Tävling     1.220  kr 
  Placeringskonto                      506.238 kr 
  Kassa     2.361 kr 
 
§48 Styrelsens information 
  Informerades angående behov av fönsterbyte. Vi har fått offert på 185.833 kr 

inkl. moms. Vi har fått beviljat bidrag från Sparbanken Skåne med 70.000 kr. 
Kostnad för klubben ca. 115.000 kr. 
Mötet beslutade att fönsterna ska bytas. 
 
Beslutades att medlemsavgiften för 2024 ska vara oförändrad. 
 
Urban Antonsson hade tidigare fått i uppdrag att titta på förslag till tävlingsbarometer. 
Han hade förslag på att sätta upp ”tavelhyllor” med foto 10 x 15 cm på aktiva 
tävlingsekipage oavsett i vad man tävlar. Sammanställning görs och årets 
”allroundhund” utses. Eventuellt kan dessa hyllor sättas upp i hallen och klädhängarna 
tas ner. Ytterligare förslag och idéer kring tävlingsbarometer och utmärkelser kan 
lämnas till Urban. 
 

§49 Verksamhetsplanen 
  Inget aktuellt. 
 
§50 Rapport från Tävlingskommittén 
  2 ekipage till Bruks-SM. Anna-Karin Bengtsson och Annika Persson med Pan 
  och Tommy och Liliana Nielsen med Freja. Båda i rapport. De önskas lycka till. 
  Nya vandringspriser till Klubbmästerskapet ska införskaffas. 
   



 
 
 
§51 Rapport från Rasutvecklingskommittén - RUK 
  Utställning 3 september. 66 hundar anmälda. 1 domare, 2 ringsekreterare 
 
§52 Rapport från Hundägarutbildningskommittén - HUK 
  2 kurser inställda p.g.a för litet antal anmälda. Flera olika kurser på gång i höst. 
  Planerar för grillkvällar, träningsfrukostar och föreläsningar. 
  Planer finns för en ”Prova på dag” när samtliga kurser är avslutade. 
  Kristina Schölin och Annica Sandberg utbildar sig till rallylydnadsinstruktörer. 

 Diskuterades hur vi ska göra för att hjälpa nya medlemmar som vill fortsätta att träna. 
Föreslogs att på onsdagskvällarna ska det finnas någon instruktör eller någon med stor 
hundvana som under en timmes tid ska finnas tillgänglig för råd och tips.  

 
§53 Rapport Interiörkommittén 

Visade förslag på tavla med våra championhundar. Kommittén fortsätter jobba med 
detta. 

 
§54 Rapport Tjänstehund 
  F.n 8 ekipage under utbildning. Jonas Kronholm från Hässleholms Brukshundklubb. 

Planerat för behörighetsprov vecka 41. 
   
§55 Rapport stuga och tomt 
  Inget nytt ang. klubbområdet.  

Förslag på att plantera björkar mellan stora gräsplanen och agilityplanen för att suga 
upp vatten och även utgöra vindfång. 

 
§56 Rapport kök och servering 

Linda Antonsson sköter inhandlingen med kakor och dryck. Har gått åt mycket under 
sommaren. Det borde ge mer överskott på serveringen. Just nu går det bara precis 
runt. Vi ska prova med att lägga en lista så skriver man upp sig när man tar någon fika 
och swishar ev. en gång i veckan beroende på hur mycket man är på klubben. 

  
§57 Valberedningen 

Valberedningen arbetar året runt. Förslag till förtroendevalda lämnas till 
valberedningen när som helst under året. 15/11 ska valberedningens förslag lämnas 
till styrelsen. Ytterligare förslag kan dock lämnas till valberedningen fram till den 
15/12. 

 
§58 Uthyrning 

Marie informerade om inbokade uthyrningar. Alla uthyrningar finns inlagda i 
kalendern som finns på hemsidan. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
§59 Övriga frågor 

Christina Schölin kommer att bjuda in till ett möte den 11/10 för att ordna 
rallylydnadstävling. Alla som kan tänka sig att hjälpa till är välkomna. 
Pratades om instruktörs/profilkläder till instruktörerna. Finns styrelsebeslut  
att detta ska tas med i 2024 års budget. 
Vi kommer att ta in en städfirma som kommer att göra vid golven. Ordentlig golvtvätt 
och ytbehandling. Kommer att ske inom det närmaste. 
Fråga togs upp hur vi rekryterar nya medlemmar. Marie informerade att det sker via 
facebook och hemsidan. 

 
§60 Mötets avslutande 
  Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Gabriella Bragée   Bodil Arvidsson 


